

Title (en)
Refuse receptacle provided with a cover.

Title (de)
Mülldeponiekasten mit Deckel.

Title (fr)
Récipient à ordures muni d'un couvercle.

Publication
EP 0260493 A2 19880323 (DE)

Application
EP 87112375 A 19870826

Priority
CH 368986 A 19860915

Abstract (en)
The cover (9) of the receptacle (2) comprises a frame (9a) having a circumferential collar (9b). The collar (9b) fits around a neck part of the receptacle which delimits the receptacle opening (6). Articulated on the rear frame part by means of a hinge (11a) is a vertically swivellable cover flap (11). The cover flap (11) provided with an edge seal (11b) seals off the frame opening, which is approximately in line with the receptacle opening (6). The frame (9a) together with the collar (9b) and cover flap (11) forms a unit which can be removed as a whole in the open position of the receptacle or with the receptacle separated from the furniture. For filling the receptacle or a sweepings bag in the open position of the receptacle, it is sufficient to raise the cover flap (11). The frame (9a) with the collar (9b) can at the same time serve as a bag holder. <IMAGE>

Abstract (de)
Der Deckel (9) des Kastens (2) besitzt einen Rahmen (9a) mit umlaufendem Kragen (9b). Der Kragen (9b) umfasst passend eine die Kastenöffnung (6) begrenzende Halspartie des Kastens. Am hinteren Rahmenteil ist mittels Scharnier (11a) eine hochschwenkbare Deckelklappe (11) angelenkt. Die mit einer Randdichtung (11b) versehene Deckelklappe (11) schliesst die mit der Kastenöffnung (6) etwa fluchtende Rahmenöffnung ab. Der Rahmen (9a) mit Kragen (9b) und Deckelklappe (11) bildet eine Einheit, die in Offenlage des Kastens bzw. bei aus dem Möbel entfernten Kasten als Ganzes abgenommen werden kann. Zum Füllen des Kastens bzw. eines Kehrichtsackes in Offenlage des Kastens genügt ein Anheben der Deckelklappe (11). Der Rahmen (9a) mit Kragen (9b) kann gleichzeitig als Sackhalter dienen.

IPC 1-7
B65F 1/06; B65F 1/14; B65F 1/16

IPC 8 full level
B65F 1/06 (2006.01); **B65F 1/14** (2006.01)

CPC (source: EP)
A47B 77/18 (2013.01); **B65F 1/06** (2013.01); **B65F 1/1436** (2013.01); **A47B 2220/03** (2013.01)

Cited by
GB2310995A

Designated contracting state (EPC)
AT DE FR IT

DOCDB simple family (publication)
EP 0260493 A2 19880323; EP 0260493 A3 19890517

DOCDB simple family (application)
EP 87112375 A 19870826